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Bestyrelsesmøde juni 2025                                        

tirsdag d. 10. juni kl. 19.30 

 

Afbud: Erik 

Brød:NJ 

 Dagsorden Emne Status/beslutning, 

ansvarlig. 

1. Godkendelse af referat  

& dagsorden. 

 

 Godkendt 

2. Meddelelser og 

orientering fra udvalg. 

Kort og skov: 

Træningsløb: 

Begynder og ungdom: 

Motionsløb:  

 

Forårets sidste 

træningsløb er klar til 

på lørdag. Der er 

servering af pølser. 

Der er banelæggere til 

de resterende løb 

Mariagerløbet blev 

afviklet torsdag med ca 

250 løbere. Det blev 

en stor succes. 

Vejviserne blev for 

dårligt orienteret om 

deres placering. Man 

bør bruge et O-kort til 

at vise placering. 

3. Meddelelser og 

orientering fra 

funktioner. 

Find vej I:  

Materiel:  

Klublokale/hallen: 

Tøj:   

Løbstilmelder: 

Webmaster: 

IT: 

PR: 

Sponsor:  

 Nordea-Fonden 

Container  

Facebook: 

Klubture: 

Mariagerløberne: 

Medlems status: 

 Ind- / udmeldte 

 

Lars sætter restlageret 

af T-shirt til Crew i O-

vognen. 

De blå Nordea-trøjer 

forsøges afsat ved 

Hadsundløbet. Derefter 

får Genbrug resten. 

Der er indkøbt 

hættetrøjer og T-shirts 

for 19.000 på fondens 

regning. 

Der er solgt for 7.500 

til medlemmer 

Nordea-fonden har 

givet 18.000 til en ny 
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 container til materiel 

 Hvis der skal bruges 

ekstra penge finder vi 

dem i klubkassen. 

Keld har fået 

forhåndstilkendegivelse 

på leje af Påruplejren 

til Påskeløb 2026 

 

4. Kommende 

Arrangementer. 

Terminsliste: 

 

 Opdateringer 

 Vinterlang Hobro 

 

Årshjul: 

 

 Opdateringer 

 

Blom spørger Per om 

Uhrehøj er i orden til 1. 

oktober. 

Vi planlægger at 

afholde løbet i Hobro 

Østerskov samt Hobro 

By.  Eller 

Rundt om Mariager By 

 

  

5. Hadsundløbet Info/status Jens Chr. orienterede 

6. Beauté Pacifique 

kvindeløb. 

Evaluering/regnskab Beauté Pacifique vil 

gerne give goodi-bags 

til alle hjælpere, men 

de bliver først givet 

ved spisningen  

De er tilfredse med 

den måde vi afvikler 

løbet på. 

7. NJ-Lang Regnskab 1.700 i overskud. 

Det er tilfredsstillende 

8. DM-Ultralang Info / Tidsplan Der er styr på 

sammensmeltning af 

kortene. 

Lars er chef for 

pionererne. 

Der må parkeres ved 

bilforhandleren. 

Vesthimmerland 

støtter løbet 
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økonomisk 

9. Nordkreds 

klubledermøde 

 

Orientering Jørgen Ø orienterede 

 

 

10. Opgaver/organisering 

Bestyrelse/udvalg/klub 

 

Ideer/behov/muligheder 

for at inddrage flere. 

Skulle vi indskrænke 

antallet af 

bestyrelsesmøder 

11. Div. Info siden sidst. Skovadgang 

Klubmåling 

DM-ugen 

 

DOF har lavet 

undersøgelse om 

skovadgang i private 

skove. Det står ikke så 

slemt til på landsplan. 

DOF laver 

undersøgelse som alle 

medlemmer kan 

deltage i 

Der mangler frivillige 

til af afvikle løbet 

12. Eventuelt.  Lars bestiller Åmølle til 

lørdag d. 19. 

september til 

jubilæumsfest. 

 

Gæster:  

 
JULI: SOMMERFERIE 

Næste bestyrelsesmøde tirsdag d. 9. september 2025. kl. 19.30 


